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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:647 Inskränkningar av privata sjukvårdsförsäkringar

Omkring 700 000 svenskar har en privat sjukvårdsförsäkring, de allra flesta 
antingen genom sin arbetsgivare eller genom sitt fackförbund. Ett vanligt skäl 
som anges för att få eller skaffa en sjukförsäkring är köer eller bristande 
tillgänglighet i den skattefinansierade hälso- och sjukvården.

Vid riksdagens frågestund, torsdagen den 12 december, fick socialministern en 
fråga från Barbro Westerholm (L) om hur socialministern ser på att privata 
sjukförsäkringar kraftigt ökar och om regeringen avser att göra något åt detta. I 
socialministerns andra replik säger socialministern: 

”Jag fortsätter gärna dialogen med Barbro Westerholm och andra ledamöter i 
riksdagen om att begränsa privata sjukvårdsförsäkringar och se till att det är 
den generella välfärden och sjukvården efter behov som styr.”

Min fråga till socialminister Lena Hallengren är:

 

Vilka begränsningar av privata sjukvårdsförsäkringar är det ministern ser 
framför sig, och vilka initiativ avser ministern att ta för att nå de begränsningar 
som åsyftas?

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-16
Besvaras senast
2019-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


